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PROTOKÓŁ 

z XLVIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 25 kwietnia 2014 r.  

 
 
Sesję zwołała Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy II pani Małgorzata Ciemięga. 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22  

w Krakowie. 

 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady i Zarządu Małgorzata Ciemięga po otwarciu obrad XLVIII sesji Rady 

Dzielnicy II o godz. 18:05 przywitała radnych i gości.  
 

Na wstępie Przewodnicząca Rady udzieliła głosu p. Jadwidze Wiatr – Dyrektor 

Śródmiejskiej Biblioteki Publicznej. Pani Dyrektor podziękowała Radzie za otrzymane 

wsparcie dla Biblioteki oraz dotychczasową pomoc finansową. Poinformowała również, iż 

wysłała pismo do Rady Dzielnicy z prośbą o dodatkową pomoc finansową. W związku  

z Jubileuszem 20. lecia istnienia placówki oraz Rokiem Czytelnika, ŚBP planuje ogłoszenie 

konkursu literackiego oraz przeprowadzone zostaną różne imprezy, co wiąże się  

z większymi wydatkami. Pani Dyrektor zaprosiła również radnych do udziału  

w uroczystości z okazji 20. lecia istnienia Biblioteki. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady M. Ciemięga poinformowała radnych, iż wpłynął projekt 

uchwały Komisji Ochrony Środowiska wraz z wnioskiem o włączenie go do porządku 

obrad. Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad wprowadzeniem przedmiotowego 

projektu uchwały do porządku obrad na pozycję 3. Projekt uchwały został wprowadzony 

do p. o. jednogłośnie: za – 16, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
Kolejne punkty porządku obrad odpowiednio się przesuwają. 

 

Przewodnicząca odczytała porządek obrad XLVIII sesji Rady Dzielnicy II, który 

przedstawia się następująco:   
  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 

3. Projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska w sprawie zmiany zadania 

priorytetowego w 2014 roku. 

4. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w sprawie 

ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Dąbskiej w Krakowie. 

5. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

6. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

7. Projekt uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki za rok 2013. 

8. Projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie odwołania z funkcji przewodniczącego 

Doraźnej Komisji ds. dzielnicowego budżetu obywatelskiego Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki. 

9. Projekt uchwały Zarządu w sprawie zmiany w składzie Doraźnej Komisji ds. 

dzielnicowego budżetu obywatelskiego Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 

10. Projekt uchwały Zarządu w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki. 

11. Oświadczenia i komunikaty.  
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie:  za – 17, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 
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Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 
 

Przewodnicząca M. Ciemięga poinformowała radnych, iż do protokołu z XLVII sesji Rady 

Dzielnicy II Grzegórzki nie zostały złożone żadne uwagi na piśmie.  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska w sprawie zmiany zadania 

priorytetowego w 2014 roku. 
 

Przewodnicząca komisji p. M. Sułkowska zreferowała i  odczytała projekt uchwały. 

Następnie Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez przedstawicieli firmy 

Skanska. Przedstawicielka firmy Skanska poinformowała radnych o planowanej  

inwestycji przy ul. Przy Rondzie, w rejonie skweru im. Eilego oraz o możliwości 

przeniesienia placu zabaw w inne miejsce. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. M. Sułkowska, p. 

M. Hankus, p. M. Ciemięga, p. M. Czytajło, p. M. Szafraniec, p. G. Finowski, p. J. Świech. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzym. – 1. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji  

w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Dąbskiej  

w Krakowie. 
 

Przewodniczący komisji p. J. Łyczko zreferował projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. M. 

Ciemięga p. M. Czytajło, p. G. Finowski. 

Następnie Przewodnicząca ogłosiła 5 min. przerwy. 

Po czym Przewodnicząca poinformowała, iż Zarząd wydał opinię pozytywną do projektu 

uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 
 

Przewodniczący komisji p. W. Rieger omówił i odczytał projekt uchwały dotyczący lokalu 

socjalnego przy ul. Wiślisko.  

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję, w której głos zabrała p. A. 

Matuszek. 

Przewodnicząca poinformowała, iż Zarząd wydał opinię pozytywną do projektu uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 16, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 
 

Przewodniczący komisji p. W. Rieger omówił i odczytał projekt uchwały dotyczący lokalu 

socjalnego przy al. Daszyńskiego.  

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 16, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki za rok 2013. 
 

Projekt uchwały zreferował i odczytał p. Ł. Pietryka. 
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Komisja Rewizyjna złożyła autopoprawkę do projektu uchwały dotyczącą zmiany 

podstawy poprawnej. 

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 16, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie odwołania z funkcji 

przewodniczącego Doraźnej Komisji ds. dzielnicowego budżetu obywatelskiego 

Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 
 

Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga odczytała i omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9 Projekt uchwały Zarządu w sprawie zmiany w składzie Doraźnej Komisji 

ds. dzielnicowego budżetu obywatelskiego Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 
 

Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga odczytała i omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. M. 

Skoczeń, p. J. Bielamowicz. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 16, 

przeciw – 0, wstrzym. – 1. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 10 Projekt uchwały Zarządu w sprawie delegowania członków Rady 

Dzielnicy II Grzegórzki. 
 

Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga odczytała i omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję, w której głos zabrał p. M. 

Czytajło. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 16, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11 Oświadczenia i komunikaty. 
 

- Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga poinformowała radnych, iż został uchwalony nowy 

Statut Dzielnic, w związku z tym projekty uchwał należy składać co najmniej 8 dni przed 

sesją; 

- Przewodnicząca Rady M. Ciemięga poruszyła temat Doraźnej Komisji ds. budżetu 

obywatelskiego. Głos w dyskusji zabrali również p. M. Czytajło, p. J. Świech. 

Przewodnicząca Rady w związku z odwołaniem Przewodniczącego Doraźnej Komisji ds. 

dzielnicowego budżetu obywatelskiego zwołała posiedzenie na 6 maja o godz. 18.00; 

- p. M. Szafraniec poruszyła temat remontów w Przedszkolu „Pod Gwiazdkami”. Głos 

zabrała również p. M. Maliszewska; 

- p. M. Czytajło poruszył temat akcji zakupu budek lęgowych dla ptaków. Głos zabrał 

również p. J. Świech. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca p. Małgorzata Ciemięga 

zamknęła XLVIII sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 19:10.  

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

       

Barbara Lipowa          Przewodnicząca 

     Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

  

          Małgorzata Ciemięga      


